
2015. június 5. Rendkívüli Küldöttgyűlés  

Helyszín: 1117 Budapest, Pázmány Péter sétány 1/A Északi Tömb 0.89-es terem. 

 

16:10 Hoksza Zsolt megnyitja az ülést. 

Mandátumellenőrzés: 29 fővel a Küldöttgyűlés határozatképes. 

 

Jegyzőkönyvezetésre jelölve: Pintér Kornélia. A jelölt vállalja a jelölést. A küldöttgyűlés egyhangúlag 

elfogadta. 

 

Hoksza Zsolt: Az előzetesen kiküldött napirendi pontok módosítása: a Költségvetés napirendi pont 

kihúzása. Ugyanis a költségvetésünk elfogadásához szükséges feltétel, hogy az EHÖK elfogadja a saját 

költségvetését. A Tanulmányi Hivatalok nem tudták a HÖK rendelkezésére bocsájtani azokat az 

adatokat, mely alapján ki lett volna számítva, hogy melyik részönkormányzatnak mekkora összeg jut. 

Ezért nem tudták konkrét számokkal elfogadni a költségvetést, ennek következtében mi sem tudjuk 

elfogadni a költségvetést.  

Vizsgaidőszak után várható emiatt még egy Küldöttgyűlés. 

Módosítás elfogadása: 1 tartózkodás. 

 

Módosult napirendi pontok elfogadása: A küldöttgyűlés egyhangúlag elfogadta. 

Az így módosult napirend: 

1. Bejelentések 

2. Személyi kérdések 

3. Egyebek 

 

16:13 - 1. Bejelentések napirendi pont megnyitása. 

Lezajlott az elnökválasztás. 

EHÖK Küldöttgyűlésen módosításra került az ELTE HÖK alapszabálya. 

Bekerült, elfogadott mellékletek:  

- HÖOK által megfogalmazott etikai kódex, a HÖOK és minden tanintézményében tisztséget 

betöltő hallgatók etikai normáit fogalmazza meg. A TTK HÖK delegáltjai ezt egyhangúlag 

támogatták. 

- HÖOK által jegyzett választási kódex, ELTE Hallgatói Önkormányzatának melléklete. Hosszas 

vita egyes kikötéseken: a politikai párt tagjai nem lehetnek képviselők és vezető 

tisztségviselők 

- Alapszabály mellékleteként: forrásallokáció mechanizmusa. Alapszabály szinten van rögzítve, 

hogy a részönkormányzatok között az EHÖK költségvetése hogyan kerül szétosztásra (106 

millió forint az EHÖK éves költségvetése). Felosztás függ a hallgatói létszámoktól is. 

Iktatószám: HÖK/1015/2(2015) 

Tételszám: 33 

Mellékletek száma: 2 



 

EHÖK Küldöttgyűlésen személyi kérdések napirendi pont: ELTE HÖK gazdasági alelnök (Váry 

Dániel), valamint Tanárképzési referens (Nagy Anett). 

 

 

16:17 Dukán András Ferenc megérkezik az ülésre. 

 

Hoksza Zsolt: Elnökségi Ülés beszámoló. 

3 kart érintő adatigénylés. TTK-ról a szociális ösztöndíjakat érintő adatok lettek kikérve. TTK HÖK az 

adatokat összegyűjtötte és eljuttatta az egyetem számára, aki átadta az igénylőnek. 

ÁJK: közéleti ösztöndíjakat kértek be, bírósági per is volt (2012-ben indult), ítélet 2013: közéleti 

ösztöndíjakat nyilvánossá kell tenni. 

HKR módosítás is, 2014-től felvettekre. Ha ösztöndíjat kapnak, az publikálható. 

ÁJK-ra érkezett adatigénylés, nem adták ki az összes kért adatot (2010-től kérték ki, 2012-14 

közöttieket nem adták ki). 

Felmerült az az igény, hogy automatikusan tegyük közzé a honlapon. Nem került támogatásra az 

elnökség által. Választmánnyal egyeztetve a TTK, valamint az ÁJK támogatta, többi kar és 

részönkormányzat nem támogatta. 

 

SZMSZ módosításai által létrejött a Hallgatói Szolgáltató és Sportközpont- 

Teremfoglalás ezen a központon keresztül fog történni (HÖK illetve piac által igénybe vett termek 

egyaránt) 

Vezetője: Hirholcz Ákos. Minden hónapban szeretne ellátogatni az Elnökségi Ülésekre, hogy 

egyeztessen a Hallgatói Önkormányzattal. 

 

Pozsár-Szentmiklósy Zoltán – gólyatábori koncepcióról és érzékenyítési koncepcióról egyeztetés. 

Formai jellegű módosítások történtek. Küldöttgyűlésnek is ki lesz küldve a mai nap folyamán. 

Várhatóan június 20.-a lesz a határidő, amikor a gólyatábor szervezőknek a programot le kell adni. 

A közbeszerzés a hallgatói rendezvényekre folyamatban van. Már tudni lehet, hogy hány pályázó van. 

 

HKR módosítások, szinte az egész HKR újraírásra kerül 

NFTV (felsőoktatási törvény), ehhez készült egy végrehajtási rendelet, mely a pontos joggyakorlást 

foglalja törvénybe. Ennek tükrében kerül a HKR módosításra. 

A Hallgatói Önkormányzat kezdeményezésére a hallgatói juttatások rendszere teljesen átalakul. 

KHTEÖ megszűnik, helyette közéleti ösztöndíj a közéleti tevékenységet végző hallgatóiknak, illetve 

más ösztöndíjkeretekről támogatás. 



Oktatásszervezési és Hallgatói Ügyek Bizottsága: ülés múlt héten, első csomagról egyeztetés. további 

2 ülése lesz, HKR módosításokról egyeztetés – fontos, hogy tanulmányi szempontból ne 

sérülhessenek a módosítások során a hallgatók érdekei. 

 

Kérdés: Török Mátyás: Tanulmányi ösztöndíjak számolási módjával mi a jelenlegi helyzet?  

Nincs végleges koncepció. Egyenlőre csak tárgyalások folynak, hogyan lehetne egységesíteni. A mi 

ösztöndíjrendszerünk nincs veszélyben. 

16:25 Napirendi pont lezárása  

 

16:25 - 2. Személyi kérdések napirendi pont megnyitása 

Egy pályázat érkezett: Rádl Attila tanulmányi elnökhelyettesi pályázata.  

A jelölt vállalja a jelölést. Határidőre érkezett be a pályázat. 

Szavazás: Eltekintsünk-e a rendelkezéstől, hogy csak pályázat alapján lehessen jelölni. Nincs meg a 

kétharmad. Nem tekintünk el a rendelkezéstől, csak pályázat alapján lehet jelölni. 

 

A jelölt ismerteti pályázatát. Pályázata nem módosult nagyban, várja a kérdéseket.  

Kérdések a jelölthöz: 

- Török Mátyás: Szerinted Horváth Luca miért nem adta le a pályázatát? Alakulón nem lett elérve az 

50%, most miért döntene másképp a Küldöttgyűlés?  

- Sudár Mariann: Alakuló óta foglalkozol a tanulmányi ösztöndíj eseményeivel? Igyekszik követni, 

Csonka Diána tájékoztatta. 

- Hoksza Zsolt: Mondjál három konkrétumot, amit el szeretnél érni! OMHV nyilvánossága fontos 

kérdés; HKR módosítások átnézése, hallgatók érdeke ne sérüljön ezek által; Tanulmányi 

ösztöndíjszámítás jó irányba halad. 

- Horváth Luca: Pontszámítás, mennyire tárgyaltátok? Azt írod, hogy a felmerült ötlet igazságosabb, 

miért? A hallgatókat jobban egymáshoz lehet mérni ezáltal. Sokkal objektívebben tudjuk 

meghatározni a tanulmányi pontszámát. Láttál-e adatokat? Igen. Hogyan változna, milyen lenne? 

Felmerült ötlet: tantárgy alapú számítási módszer bevezetése a Köztársasági Ösztöndíj és a Kar Kiváló 

hallgatója pontozásánál is. Nem pusztán az átlaghoz méri a hallgatókat. 

- Fáki Anna: Egyes szakirányokon belül; mindenki jól teljesít, míg más szakirányon gyengébbek, 

alacsonyabb az átlag? A kiemelkedő teljesítményt díjazza, így ez alkalmas. 

- Lukács Károly: Miért találod problémának, hogy nem csak az ELTE-n végzet közélet tevékenység? 

Egyetemmel kapcsolatos tevékenységet pontozzuk, ezt honoráljuk. 

- Lukács Károly: Egyetemi szintű érdekképviselet – kérés, fejtsd ki, egészítsd ki – pályázatban az 

alcímet nem takarja az azt következő rész? Kormányrendelet, NFTV módosítás érkezik, lehetőségünk 

van átgondolni és bírálni, javaslatokat megfogalmazni. Tanulmányi Bizottságnak fontos feladata ez, 



hogy az egyetem álláspontját kifelé kommunikálja. Van, amihez alkalmazkodni kell, mert nincs meg a 

lehetőségünk, hogy felülbíráljuk. 

 

16:40 Vita a jelölt távollétében.  

- Török Mátyás, Horváth Luca: Luca közölte a jelölttel, hogy nem indul ellene. 

- Lukács Károly – Dukán András Ferenchez van kérdése. Kar Kiváló hallgatója és Köztársasági 

Ösztöndíj. Kar Kiváló hallgatójánál egyetemhez köthető tevékenységek, köztársaságinál azon kívüli is. 

16:42 Jelölt visszatér. Nincs további vita a jelölt jelenlétében. 

Szavazás eredménye: Rádl Attila 26 igen, 4 nem, 0 érvénytelen, 1 távolmaradással megválasztásra 

került. 

…/2015 (VI.05) számú küldöttgyűlési határozat: Az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése 26 igen, 4 nem, 0 

érvénytelen szavazattal, 1 távolmaradással megválasztotta Rádl Attilát Tanulmányi 

elnökhelyettesnek. 

 

Hoksza Zsolt: Személyi kérdéshez kapcsolódó téma. 

Vannak elmaradások. pl. jegyzőkönyvek, emlékeztetők. Jelenlegi tisztségviselőknek nincs kapacitása 

arra, hogy a régebbieket pótolja.  

Mi Küldöttgyűlés véleménye arról, hogy lenne egy referens, aki az elmaradásokkal és a belső 

csapatépítéssel is foglalkozna?  

Vélemények: 

- Fetter Dávid: mi lesz, ha elfogy a munkája? Tisztség megszűnik. 

- Horváth Luca: Vannak anyagok, amikből lehet dolgozni, nyers jegyzőkönyvek stb. 

 Szimpátiaszavazás – a képviselők támogatják 

16:48 Napirendi pont lezárása. 

 

16:48 - 3. Egyebek napirendi pont megnyitása  

Lukács Károly: Alapítvány által szervezett érettségi előkészítőkre toborzás. Erre jelentkezőket 

keresnek, akik régi iskolájukba, vagy más középiskolákba plakátot, szóróanyagot vinnének, vagy 

előadást tartanának. Az alapítvány honlapján található űrlap a jelentkezéshez. 

 

Hoksza Zsolt: támogatták a hallgatók a programját. Számít a képviselők aktív közreműködésére. 

 

Napirendi pont lezárása. 

16:51 Küldöttgyűlés ülésének lezárása. 


